
L'ENTREVISTA
Per: Pere Magrià i Pou

Novament hi han hagut al po
ble eleccions, però ara no pas le
gislatives ni municipals, ni tam 
poc han tingut dret a vot el cens 
electoral, sinó que s'han fet per 
tal d 'e leg ir un nou President de 
Futbol, ja que el darrer que hi 
havia, en JOSEP VILAPLANA, va 
presentar la seva d im issió , to ta  
vegada que feia molts anys que 
portava sobre les seves espatlles 
el carrec. I, per cert, cal que to t
hom li agraeixi, ja que de verdes i 
madures n'ha passat de totes du
rant la seva època.

Així doncs, d'aquestes elec
cions n'ha sortit un nou President 
que és en LLORENÇ ESTEVE I 
AGUSTÍ, home del qual tots sa
bem que ja des de petit ha estat 
sempre al costat del futbol, per
dent-hi moltes hores i donant-li 
suport damunt de tot; per tant, no 
és gens estrany que n'hagi sortit 
ara elegit.

Per aquest motiu, crec oportú 
portar-lo a les planes de LAPILAS- 
TRA perqué a través d'elles ens 
expliqui com veu des del seu càr
rec to t el panorama que se li pre
senta cara a la nova tem porada  
futbolística.

— Ha accep ta t el càrrec per 
obligació o per afició?
—  La meva afició al futbol crec que 
és de domini públic i que dintre d'a
quest, el Club de Futbol BESCANÓ 
ocupa un lloc molt grós també. Ara 
bé, no m'havia passat mai pel cap ser 
President del nostre Club perqué creia 
i crec que hi ha persones amb més 
bones condicions per ser-ho, però 
després dels resultats de l'última As
semblea veient que es podia formar 
un bon equip Directiu amb ganes de 
treball, vaig creure oportú acceptar 
el càrrec.

— Consideres justa la dimissió 
de l'anterior president?
—  L'actuació com a President d'en 
Pitu Vilaplana, i puc dir-ho per haver 
treballat junts en la Direcció del Club 
durant molts anys, ha estat bona en 
tots els aspectes. En quant a la seva 
dimissió, crec que ha estat més que 
res per causes de cansament degut al 
grapat d'anys que ha exercit el càrrec. 
I desenganyem-nos, to t cansa.

— Quines m illores veus en 
perspectiva pel Club?
—  Les m illores que veig pel nostre 
Club en quant a l'aspecte esportiu, 
les hauríem d 'anar a buscar en els 
nois que formen els equips juvenils, 
ja que ells són el proper demà del 
nostre primer equip. A ells tan sols

Un dels moments de l'entrevista. Sembla com si no pogués contestar la pregunta.

els hi vo ldria  demanar que tingu in  
una gran afició al futbol, que siquin 
educats i respectuosos, i sobretot 
que siguin uns grans Bescanonins.

— De totes maneres creus que 
Bescanó dóna molt de suport al 
Futbol?
—  Crec que en el poble una gran 
q uan tita t de gent estima i sent el 
Futbol, però també em sembla que 
podrien ésser moltes més les perso
nes que haurien de fer-ho, ja que el 
nostre Club per mediació dels seus 
equips, recorre amb molt d'orgull tota

la Província, portant per bandera el 
nom de Bescanó i aixó ho considero 
molt important.

— Quin és ac tu a lm en t l'es ta t  
econòmic del Club?
—  En aquests moments de l'estat de 
comptes no puc dir-ne res en concret 
ja que encara falten contabilitzar al
gunes entrades i sortides de l'exercici 
anterior. Ara bé, tant bon punt pugui 
donar-t'el, ja t'ho diré. Als socis s'els 
informarà per mitjà d'una Assemblea
o per escrit a cadascú.

M olts mals de cap se li apropen al nostre nou President
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